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Abstract (en)
[origin: WO9213149A1] A partitioning system has vertical stays and horizontal linking tubes that allow panels to be mounted on the stays by means
of linking elements. The stays have a linking bar that extends in a perpendicular direction to the plane of the partition and that is provided with a row
of linking holes. Cantilever arms that project perpendicularly to the plane of the partition can be mounted on the stays. Partitions with a closed visible
side can thus be easily mounted by means of specially designed linking elements that remain out of sight.

Abstract (fr)
Un système de cloisonnement comprend des montants verticaux et des tubes horizontaux de liaison qui permettent de monter des panneaux sur
les montants, au moyen d'éléments de liaison. Les montants comprennent une barre de liaison perpendiculaire au plan de la cloison, pourvue d'une
rangée d'orifices de liaison. Des éléments formant des bras en porte à faux qui font saillie perpendiculairement au plan de la cloison peuvent être
montés sur les montants. On peut ainsi monter aisément des cloisons ayant une face visible unie, au moyen d'éléments de liaison spécialement
conçus qui restent invisibles.
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